
Správa rady školy za uplynulé volebné obdobie 2016-2020. 
 

V mesiaci január 2020 na základe Metodického pokynu  ŽSK a podľa zákona č . 596/2003 

a zmene zákona a  vyhlášky MŠ SR č. 230/2009 Z. z.  , ktorou sa mení vyhláška MŠ SR č. 

291/2004 Z. z., uskutočnili voľby do Rady školy. Členmi rady školy  alebo školského 

zariadenia, ktorého zriaďovateľom je samosprávny kraj alebo krajský úrad, sú dvaja 

zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov, jeden zvolený zástupca 

nepedagogických  zamestnancov, traja zvolení zástupcovia rodičov , štyria delegovaný 

zástupcovia zriaďovateľa. Dňa 23. 02. 2016 bol schválený Štatút rady školy, kde sa RŠ, 

ktorá sa schádza podľa potreby, najmenej však dvakrát ročne.  

Rada školy pri SŠ Nižná mala 11 členov. 

Rada školy  sa stretla 23. 02. 2016 , 19. 05. 2016 a 25. 10. 2016 v zložení: 

1. Jozef Čierny                - zástupca rodičov 

2. Erika Hudecová              - zástupca rodičov 

3. Jozef Virostko                 - zástupca rodičov 

4. Mgr. Ľubica Lešňovská     - zástupca pedag .pracovníkov 

5. Bc. Mária Garbiarová        - zástupca pedag. pracovníkov 

6. Anna Pažitková                 - zástupca nepedag. zamestnancov 

7. Mgr.Zuzana Mešková             - zástupca zriaďovateľa  

8. Ing. Jozef Višňovský              - zástupca zriaďovateľa 

9. Ing. Miriam Skácelová    - zástupca zriaďovateľa  

10. Mgr. Štefan Kristofčák           - zástupca zriaďovateľa 

11. Mária Kekeláková   - zástupca žiakov 

 

Voľby sa zúčastnilo 9 členov Rady školy, kde navrhnutí kandidáti boli prítomnými členmi 

schválení nasledovne: 

Predseda RŠ:  Bc. Mária Garbiarová      Za 8 hlasov       Zdržal sa 1 hlas       Proti 0    88,89 % 

Podpredseda:  Anna Pažítková        Za 8 hlasov       Zdržal sa 1 hlas       Proti 0    88,89 % 

Tajomník:  Mgr. Ľubica Lešňovská   Za 8 hlasov       Zdržal sa 1 hlas       Proti 0    88,89 %  

V zapätí predseda zvolal prvé zasadnutie,  na ktorom bol schválený Štatút rady školy SŠ 

Nižná, Plán práce RŠ na kalendárny rok 2016. Bc. Máriu Garbiarovú  schválili ako 

kandidátku do ÚŠR ŽSK. Prebehlo vyhodnotenie činnosti rady školy SŠ Nižná za obdobie 

2012 -  2015  a vyjadrenie Rady školy k návrhu zaradenia do siete škôl a školských zariadení 

nového učebného  odboru  • 2683 H 12 elektromechanik –automatizačná technika.    

Rada školy uložila ŽŠR spojiť sa s tvorcami Nižnianskych ozvien a prispievať do ich obsahu.    

  Druhé zasadnutie zhodnotilo V/V výsledkov za  1. polrok školského roku 

2015/2016. Plnenie plánu práce školy bolo plnené dobrou propagáciou školy, rôznymi 

projektmi, Dni otvorených dverí, projekt s Estónskom, na Grafické systémy, projekt 

s družobnou školu v Zabrzegu a športový projekt Vráťme šport do škôl. Boli vypracované 

ŠkVP pre programovanie CNC strojov, Grafického dizajnu. 

Súčasne prebiehalo kontinuálne vzdelávanie zamestnancov školy, ktorí si dopĺňajú 

kvalifikáciu alebo si zvyšujú odborné kompetencie.  

Príprava a aj realizácia maturitných skúšok, ako aj záverečných učňovských skúšok, 

každoročne prebehla bez rušivých vplyvov a boli úspešne ukončené. 

Boli pre jedávané plány výkonov  a koncepčný zámer rozvoja školy.  

Otvorením externého trojročného učebného odboru silnoprúdová technika, ktorí v pracujú v 

odbore 26 s výstupom výučného listu ho úspešne absolvovali .  

Financie z činnosti občianskeho združenie boli využité na SOFTWARE, koberec, žalúzie, 

notársku zápisnicu a poplatky. Zo správy hospodárenie vyplynulo, že normatívy 

podhodnotené a nedostatočné financovanie jedálne, no napriek tomu  škola nie je v strate. 



Každoročne sú spracované  vzdelávacie poukazy.  Kde žiaci pracovali približne v 40 

záujmových útvarov. Po ukončení mandátu pána Virostka Jozefa bol nominovaný pán Liss 

Pavol. 

Na treťom zasadnutí bol prerokovaný nový učebný odbor elektromechanik so zameraním na 

automatizačnú techniku. Prebehli aj ďalšie stretnutia s firmou MTS o možnom vstupe do 

duálneho vzdelávania. Rovnaký prestup do duálneho vzdelávania plánujeme aj u EM so 

zameraním na silnoprúdovú techniku.  

U študijného odboru TEP sme prešli na jeho externú formu pričom boli prispôsobené počtu 

hodín učebné osnovy, tematické plány a aj celý ŠkVP.  

V učebných odboroch stolár a technicko - administratívny pracovník  neboli naplnené 

počty žiakov, preto tieto odbory sú v zániku. 

V tomto šk. roku pokračoval projekt Zabrze (SUŠ) a bol dokončený projekt „Lezenie je 

radosť“ pre telesnú a športovú výchovu. Začíname s projektom Odborné vzdelávanie 

a príprava pre trh práce, Americká lektorka, Zelená škola – na rozvíjanie a podporu 

environmentálnej výchovy. Projekt ERAZMUS K1  a K2 bol schválený, pripravuje sa ich 

realizácia. 

Každoročne boli schválené plány výkonov pre externé štúdium. Z hľadiska organizačného 

zabezpečenia je uzavretých 71 zmlúv s poskytovateľmi pracovných miest pre odbornú prax 

našich žiakov končiacich ročníkov. Čo do materiálno technického vybavenia dielní, 

dobudovávajú sa priestory pre automatizéra. Bol zrealizovaný veľký projekt: "Rozvoj 

odborného vzdelávania a práce", ktorého sa zúčastnilo 130 žiakov Základných škôl okresu 

Tvrdošín, Námestovo, Dolný Kubín najmä žiaci, u ktorých je záujem o odbory na našej škole.  

Mnohé aktivity boli uskutočnené aj na školskom internáte.  

Zástupca študentov informoval o mnohých aktivitách organizovaných  študentským 

parlamentom, charitatívnych zbierok a iných aktivít. 
V období od septembra 2017 rada školy pracovala v nasledovnom zložení: 

1. Bc.Pavol Liss     - zástupca rodičov 

2. Miroslava Regulyová    - zástupca rodičov 

3. Mgr. Eva Valková                 - zástupca rodičov 

4. Mgr. Ľubica Lešňovská        - zástupca pedag .pracovníkov 

5. Bc. Mária Garbiarová      - zástupca pedag. pracovníkov 

6. Anna Pažitková                   - zástupca nepedag. zamestnancov 

7. Mgr.Zuzana Mešková                       - zástupca zriaďovateľa  

8. Ing. Jozef Višňovský                          - zástupca zriaďovateľa 

9. Ing. Miriam Skácelová                  - zástupca zriaďovateľa  

10. Mgr. Štefan Kristofčák                       - zástupca zriaďovateľa 

11. Mária Kekeláková                 - zástupca žiakov 
Dňa 17. 5. 2017 sa konalo prvé zasadnutie kde v bolo skonštatované, že porovnaní 

s adekvátnym obdobím predchádzajúceho školského roku nedošlo k výraznejším zmenám v 

prospechu.  

Situácia maturitných skúšok denného a záverečných skúšok trojročných učebných 

odborov sa každoročne zlepšuje aj vďaka koncoročným testom v treťom ročníku ku ktorým pribudol 

aj test z ANJ a NEJ. V odboroch osobných počítačoch a počítačových sieťach ako aj u  energetikov sa 

praktické skúšky konali školou zadanými témami, ktorých obhajoba sa výrazne zlepšila. Žiaci SUŠ po 

prezentácií svojich prác, ktoré boli  na veľmi vysokej úrovni, vystavovali v klubovni školy. 

SOPK vyjadrili s témami na záverečné skúšky spokojnosť, bez pripomienok a zaslali 

osvedčenia. 

Koncepčným zámerom, víziou širšieho vedenia školy je vytvoriť skupinu ľudí, ktorí budú 

zameraní na cieľavedomejšiu prípravu nadaných študentov pre štúdium na vysokej škole. Pripravila sa 

spolupráca s VŠ v Žiline a projekty zamerané na podporu mechatroniky a informatiky. Naďalej sa 

bude rozvíjať odbor Programovanie a  riadenie CNC strojov. Stále bola otvorená otázka duálneho 

vzdelávania. 



Škola neustále podporuje rôzne zdroje na reklamu svojich odborov cez Burzy povolaní, Dní 

otvorených dverí,  rôzne medzinárodné a školské projekty pre zážitkové učenie detí, rôzne súťaže 

žiakov- SOČ, Jablotron cup Praha, ako aj krúžkové činnosti a iné. 

Financovanie školy ako aj školskej jedálne je nedostatočné a zle nastavené, napriek tomu sa škola 

dostala do relatívne nízkych mínusových čísiel. 

   25. 10. 2017 sa konalo druhé zasadnutie, kde bolo konštatované, že nastavenie hlavných 

úloh sa uberá dobrým smerom. 

Škola sa zapojila do projektu ERAZMUS, v rámci ktorého už naši žiaci a pedagógovia absolvovali 

pobyt v Estónsku. V súčasnosti bola realizovaná ďalšia časť projektu a to návšteva z Estónska. 

Prebehol environmentálny projekt Zelená škola s veľmi širokým zameraním, či už na propagáciu 

školy, odbornú problematiku a šetrenie energií . Medzi ďalšie projekty patrí projekt 

O medzinárodnú cenu vojvodu z Edinburgu, ktorá prebieha každoročne. Prebehlo školenie 

pedagógov a žiaci si začínajú vytyčovať individuálne ciele.  

Zapojili sme sa do projektu Jablonka, ktorý by mal pokračovať výmennou formou zameranou na 
odbornú oblasť. 

Na odbornom výcviku sa dokončil projekt Automatizácia – priorita tretieho tisícročia. 

V spolupráci so ZŠ boli aj dva projekty Energia nás baví a Programovanie pre každého. 
 Skončil učebný odbor TAP a odbor stolár sa už neotvoril. Odbornosť pedagogických zamestnancov je 

na 96/4%, naďalej si niektorí dopĺňajú kvalifikáciu a mnohí sa zúčastňujú kreditného vzdelávania, 

prípadne sú v procese I. alebo II. atestácie.  

Keďže nám nebol navýšený počet žiakov pre duálne vzdelávanie, zmluva s MTS sa o rok odkladá.  

Pre študijný odbor CNC stroje boli vybudované nové dielne a dokončilo sa jeho personálne 

obsadenie. 

Škole  bol schválený príspevok z VÚC na grafické stanice, ktoré budú využívané vo V/V procese pri 

odborných predmetoch a OV. 

Ing. Smolár informoval o aktuálnom stave rekonštrukcie objektu školy, ktorá bola naplánovaná 

a schválená na tento školský rok. Napriek všetkým snahám a ochote zainteresovaných, stavebník 

doteraz neprebral stavbu a práce sa nezačali. Po vypršaní termínu (koniec novembra 2017) začne celý 

proces s výberovým konaním odznova.  

- Na SOŠT sme pripravili celý ŠkVP pre I. ročník nového učebného odboru 2683 H 12 

elektromechanik – automatizačná technika, v tomto šk. roku pracujeme na príprave 2. roč. a 4. 

roč. študijného odboru CNC stroje.  

- Zmeny nastali aj v teoretickom vyučovaní v  predmete elektrické merania, v predmete 

výpočtová technika a informatika v druhom ročníku sa zaradil nový výukový program 

potrebný pre tento odbor , kde sme prešli na jednotnú koncepciu vizualizácie meracích 

systémov LABWIEV. 

- V študijnom odbore osobné počítače a počítačové siete sa robili úpravy v počítačovej grafike, 

programovaní, počítačových sieťach, HWW a SWW.  

Zástupcovia pre OV,ŠI a ŠJ informovali prítomných o pripravenosti na nový školský rok:  

-p. Kristovčak po ukončení volebného obdobia, sa poďakoval všetkým členom RŠ za príjemnú 

a tvorivú atmosféru počas celého jeho pôsobenia v RŠ.  

V období od septembra 2018 rada školy pracovala v nasledovnom zložení: 

12. Bc.Pavol Liss     - zástupca rodičov 

13. Miroslava Regulyová    - zástupca rodičov 

14. Mgr. Eva Valková                 - zástupca rodičov 

15. Mgr. Ľubica Lešňovská        - zástupca pedag .pracovníkov 

16. Bc. Mária Garbiarová      - zástupca pedag. pracovníkov 

17. Anna Pažitková                   - zástupca nepedag. zamestnancov 

18. Mgr.Zuzana Mešková                       - zástupca zriaďovateľa  

19. Ing. Jozef Višňovský                          - zástupca zriaďovateľa 

20. Ing. Miriam Skácelová                  - zástupca zriaďovateľa  

21. Ing.Jaroslav Rosina                        - zástupca zriaďovateľa 

22. Marek Zajonc                 - zástupca žiakov 

V roku 2018 sa konali zasadnutia dňa 16. 5. 2018 a  24. 10. 2018 sa konalo druhé zasadnutie, kde 

bola kooptovaná nová členka žiackej rady Stanka Červencová. 



Aktivity: 

- ŠkVP boli inovované na začiatku šk. roka 2017/2018 podľa nových legislatívnych 

zmien s dôrazom na zvýšenie efektívnosti vyučovania.  

- Prebieha kontinuálne vzdelávanie zamestnancov školy, ktorí si buď dopĺňajú 

kvalifikáciu alebo si zvyšujú odborné kompetencie najmä na nové odbory.  

- Využívame ponuky súťaží podľa organizačných pokynov MŠVVaŠ SR, pokračujeme 

v tradičných . 

-  Mgr. Tomaga doplnil informáciu o činnosť na úseku odborného výcviku. Vyberáme:  

- Nábor žiakov ZŠ na rok 2018/2019 prebehol pomocou propagačný materiál a búrz 

povolaní v Námestove, Trstenej a Dolnom Kubíne, výstava na pôde ŽSK vo februári.  

- Programovanie hrou, Energetika nás baví, Deň sv. Jozefa robotníka. Zaviedli sme 

školskú televíziu, Deň otvorených dverí podľa požiadaviek ZŠ, súťaže ako sú Zenit, 

Jablotron cup, Enersol, Autoopravár junior, RoboCup, 3D tlač projekt, SOČ, SIGA 

Siemens, spolupráca s firmami v rámci zabezpečenia odbornej praxe a iné. 

Mgr. Mikolášik priblížil prítomným v krátkosti činnosť školského internátu za prvý polrok šk. 

roku  2018/2019 vyberám: - adaptácia na nové prostredie, vychádzky do prírody, estetická 

úprava okolia školy, zber prírodného aranžovacieho materiálu, imatrukulácia, Zdarvá výživa, 

turistika, spolupráca s centrom Sinay v Trstenej a mnohé ďalšie ...  

Ing. Javorek informoval členov RŠ, že napriek nedostatočnému financovaniu školskej jedálne 

nie je škola v strate. 

Ing. Smolár informoval o opakovanom výberovom konaní na úplnú rekonštrukciu školy, ktorá 

sa zo známych dôvodov nezrealizovala. 

Na SOŠT sa v 4. ročníkoch študijných odborov menili ŠkVP pri všeobecnovzdelávacích 

predmetoch z dôvodu zmeny organizácie vyučovania. Menili sa aj v II. ročníku v predmete 

elektrické merania a to z jednej hodiny teórie na cvičenia. V ostatných odborných predmetoch 

III. a IV. ročníka sa menila najmä časová dotácia hodín. V študijnom odbore CNC stroje sa 

tvorili celé učebné plány IV. ročníka, ako aj maturitné zadania. Na SUŠ v odbore grafický 

dizajn budeme prechádzať na 3D dizajn. 

Rok 2018/2019  začal s počtom 100 žiakov mechanik elektrotechnik, zapísaných bolo 100.  

Odbornosť pedagogických zamestnancov je  na 96,4%..  

Ing. Smolár predostrel prítomným návrh plánu výkonov na školský rok 2019/2020 

v učebnom odbore elektromechanik so zameraním na silnoprúdovú techniku 2683 H11 

diaľkového externého štúdia na počet žiakov 30 . 

Mgr. Štelmachová vedúca školského internátu informovala o využívaní  kreditný systém pre 

Fitnes Centrum v Nižnej pre žiakov 

p. Pažitková informovala prítomných o zvýšení stravnej jednotky a taktiež výraznom 

zvýšení stravníkov.  

-zástupca žiakov Stanka Červeňová informovala prítomných v skratke s pripravovanými 

aktivitami. 

Zasadnutiach 21. 05. 2019 a 23. 10. 2019 p. Liss predstavil nové členky v RŠ 

z radov rodičov, p. Javorkovú a p. Lewandovskou zvolené na ZRPŠ, ktoré sa konalo 

4.10.2019.  

Mgr. Pilárová, vyhodnotila V/V a plnenie hlavných úloh školy čo do prospechu, 

dochádzky a správania.  

K výraznejším zmenám v prospechu nedošlo. Dochádzka na vyučovanie dosiahla priemer na 

žiaka   63,58, neospravedlnených hodín bolo  1,03 na jedného žiaka.               .  

- Stále prebieha kontinuálne vzdelávanie . 

- Plníme marketingový plán SUŠ a to hľadaním možností spolupráce s firmami, 

využívame umenie pre verejnosť a zapájame do spolupráce žiakov ZŠ.  



- Umelecká škola pripravila v októbri 2018 informačný seminár k novému študijnému 

programu 3D dizajn, žiaci sa zúčastnili medzinárodnej výtvarnej súťaže Bohúňova 

paleta, ilustrovali zborník celoslovenskej súťaže Mladá slovenská poviedka, 

zrealizovali niekoľko autorských výstav a projektov, zorganizovali celoslovenské kolo 

súťaže mladých grafikov (podrobnejšie informácie zverejníme vo výročnej správe 

školy). 

- Výrazne zvyšujeme zapojenie žiakov v SOČ. 

-  Propagácia školy,  školská televízia,  Dni otvorených dverí.  

- projekty: ZAKATHON (Slovensko, Estónsko, Taliansko), E – twinning, projekty 

Learning Languages Through Art, And Culture, nový projekt ERAZMUS, športový 

projekt Vráťme šport do škôl a množstvo ďalších. 

- Aplikujeme rovesnícku mediáciu do podmienok školy v spolupráci s triednymi 

učiteľmi, zapájame aj žiakov prvých ročníkov.  

- Literárne a odborných súťaže, divadelné predstavenie. 

- Prebehli talentové skúšky na SUŠ.  

Ing. Kozáčiková sa vyjadrila k plneniu plánu školy za odborné predmety a SOŠT. 

- Žiaci sa zúčastnili CISCO NAG 2019, Zenit v programovaní, IT Fitness Tesk, 

medzinárodnej matematickej súťaže Genius Logicus, Zenit v programovaní, Zenit 

v elektronike, Mladý autoelektronik, Mladý elektrotechnik, SOČ – žiaci postúpili na 

krajské kolo, IT čajovňa, SYGA 2019...  

- Odborný učitelia sa zapojili do tvorby učebných pomôcok a učebných textov,  

- Propagácia školy prebehla cez články na stránke školy, zážitkové vzdelávanie pre 

žiakov ZŠ, Namakaný deň – TV Košice ...  

- Priebežne boli aktualizované ŠkVP, zakúpili sa nové kompletné pracovné PC stanice, 

PC zostavy SIEMENS do učební a laboratórií, reproduktory, notebooky, sviče, tablet, 

televízor s držadlom, tlačiareň, reklamná posterová stena, stolnotenisový stôl, odborná 

literatúra do knižnice...  

- Ďalšie aktivity: exkurzie, výchovný koncert, besedy s preventistom, návšteva 

protidrogového vlaku, kurz prvej pomoci, prizývanie odborníkov z praxe, zapojenie sa 

do IT Akadémie, pilotného overovania Finančnej gramotnosti ...  

- Z projektov to bol: projekt INTEREG V-A Sk - Cz s názvom modernizácia 

vzdelávania cez inteligentné procesy.  

 PaedDr. Tomaga informoval o ústnych a praktických maturitné skúšky, vo všetkých 

odboroch SŠ ako aj záverečných skúškach v učebných. 

Ing. Smolár informoval o zmene na SUŠ, ktorá by mala postupne prechádzať so svojim 

zameraním na 2 a 3 D dizajn.   

Vedúci úsekov informovali o aktivitách  

- Čo do propagácie školy, nábor žiakov ZŠ na rok 2019/2020 mala na starosť skupina 

MOV (navštívilo nás 13 ZŠ, prebehlo 42 individuálnych návštev rodičov s deťmi 

a absolvovali sme ZRPŠ v 23 školách), učitelia SUŠ pripravili propagačný materiál, 

prebehla burza povolaní v Námestove, Nižnej a Dolnom Kubíne.  

- Prebehol edukačný projekt zážitkovou formou: Programovanie hrou, Energetika nás 

baví, ktorých sa zúčastnilo 347 žiakov,   

- Zaviedli sme školskú televíziu, realizujeme Deň otvorených dverí podľa požiadaviek 

ZŠ, zúčastňujeme sa súťaží Autoopravár junior, SMC – Sříbrný píst SMC 2019 vo 

Vyškove, SOČ, Online marketing... 

- Plánujeme dobudovať priemyselný park a to prostredníctvom nových technológií 

(automaty, stoly a výrobné linky, kúpa CNC stroja...).   

- Spolupracujeme s firmami vzdelávanie a školenia,  

- Inovovali sme priestory OV a nakúpili výučbové panely pre frekvenčné meniče. 



- Mimo vzdelávanie adaptácia na nové prostredie, vychádzky do prírody, estetická 

úprava okolia školy, zber prírodného aranžovacieho materiálu...  

- Celo-internátne zhromaždenie s riaditeľom školy, imatrikulačný - internátny večierok, 

exkurzia do centra Nižnej, psychosociálne tréningy, večer otázok a odpovedí, tradície 

a zvyky na  Slovensku, závislosť na návykových látkach. 

- Zorganizovali Deň bez mobilu, tematický brainstorming – potravinová pyramída, 

zručnosti potrebné pre praktický život, navštívili galériu M. Medveckej, pracovali 

s netradičným materiálom. 

Ing. Javorek informoval o činnosti školskej jedálne, ktorá je aj naďalej, napriek všetkým 

snahám a každoročnému nárastu počtu stravníkov (denne ide o 230 – 240 jedál), v strate, 

keďže je jej financovanie nedostatočné a zle nastavené. VÚC po prehodnotení situácie, 

rozpočet ešte upravuje. Najväčší problém v súčasnosti je plytvanie stravou, ktorú si žiaci 

nevyzdvihnú a musí byť zlikvidovaná (cca 100 ks denne).   

 Od budúceho školského roku dôjde k navýšeniu platieb za stravnú jednotku.  

Činnosť Združenia technického a vedeckého rozvoja Oravy priblížil Ing. Javorek informoval 

prítomných o stave finančných prostriedkov v roku 2019 K 01.01.2018 bolo na účte 744,31 €, 

v pokladni 11,11 €.  Celkový príjem v roku 2018 bol 6 532,90 € a táto suma pozostávala z 2% 

dane. Stav finančných prostriedkov k 31.12.2018 na účte 3 996,19 €, v pokladni 58,15 €.  

 Bc. Garbiarová žiadala o informáciu o rekreačných poukazoch, na čo jej Ing. Javorek 

odpovedal, že už boli pridelené orientačné príspevky na rekreáciu pre školský internát 

a školskú jedáleň sú preplácané. 

Prostredníctvom rodičovskej rady, rada školy apelovala, aby sa žiaci odhlasovali zo stravy 

v prípade neprítomnosti v škole 

Rada školy uložila rodičovskej rade zrealizovať voľby zástupcov do Rady školy Spojenej 

školy v Nižnej . 

V rámci diskusných príspevkov sa riešili problémy s pakovaním, fajčením žiakov na 

verejnom priestranstve, rekonštrukcia školy, spolupráca o obcou ako aj ZMOHO, ale aj 

pochvalné povzbudenia.  

      
V zrýchlenom čítaní riaditeľ školy každý rok predniesol Výročnú správu školy za kalendárny rok, 

ktorá bola vždy postúpená na pripomienkovanie. 

 

Rada školy zabezpečuje svoju činnosť z prostriedkov školy na tento účel určenými 

v súlade s osobitnými predpismi, pričom nemá vlastný majetok. Nemá schválený rozpočet, 

nakoľko všetky potrebné náklady po prejednaní s vedením školy boli uhrádzané z rozpočtu 

školy.  

Rada školy hľadala možnosti vzájomnej komunikácie nielen medzi zamestnancami, ale aj 

medzi žiakmi a ostatnými subjektami, ktoré s ňou spolupracovali. 

 

 

Nižná 20. 02. 2020      Bc. Garbiarová Mária  

             Predseda RŠ 

 

 


